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SĒDES PROTOKOLS  
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2023.gada 19.janvārī         Nr.27 
 
Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 8.30, Rīgas iela 2, Daugavpils    
Sēde atklāta plkst. 8.30. 

 
 

Sēdi vada: Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas 
priekšsēdētājs 
Sēdi protokolē: Rita Jankovska, Kancelejas Protokolu daļas vadītāja   
 
Sēdē piedalās: 

• komitejas locekļi: 
Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Gunta Okmane, Dzintars Pabērzs, Aleksandrs Sibircevs, 
Regīna Tamane  
 
 

• novada pašvaldības domes deputāti: 
Arvīds Kucins, Aleksejs Mackevičs, Aivars Rasčevskis 
 

• attālināti novada pašvaldības domes deputāti: 
Reinis Līcis, Deniss Sarafaņuks 
 

• novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 
Pēteris Dzalbe, Gunārs Kucins, Ināra Natarova, Janita Zarakovska 
 

• attālināti novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 
Dainis Bitiņš, Irina Dudareva, Guntis Kaminskis,  Kristīna Straume 
 

• attālināti Ilūkstes pilsētas administrācijas darbinieki: 
Ruta Buldure, Evita Ivdra-Jankovska, Janīna Kurme 
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• pagastu pārvalžu vadītāji: 

 Betija Ivanova, Arkādijs Karņickis, Ivars Sarmulis 
 

• attālināti pagastu pārvalžu vadītāji un speciālisti: 
Ināra Karņicka, Ināra Miglāne, Biruta Ozoliņa, Oksana Parfjonova, Jānis Proms, Ēvalds 

Stašulāns,  Brigita Vasiļevska 
 

• Vecsalienas muižas kultūras un tūrisma organizatore Jūlija Keiviša 
• Augšdaugavas novada Kultūras pārvaldes vadītāja Ināra Mukāne 
• Salienas pagasta kultūras nama vadītāja Jeļena Ondzule 
• Augšdaugavas novada kultūras centra “Vārpa” direktore Inta Uškāne 

 
 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1.  Informācija “Par skolotāju palīgiem un to atalgojumu novada izglītības iestādēs” 
2.  Informācija  “Par sabiedrības integrācijas, latviskas kultūrvides un tradīciju sekmēšana 

amatiermākslas kolektīvos un kultūras pasākumos Salienas, Skrudalienas un Maļinovas 

pagastos” 
 

1. 
 

Informācija “Par skolotāju palīgiem un to atalgojumu novada izglītības iestādēs” 
____________________________________________________________________ 

(Janita Zarakovska, Dzintars Pabērzs, Viktors Jasiņavičs, Pēteris Dzalbe, Arvīds Kucins, 

Aleksandrs Sibircevs, Jānis Belkovskis) 
  
Uzstājās: 
 

Janita Zarakovska, Izglītības pārvaldes vadītāja, sniedz informāciju par pirmsskolas 
skolotāju palīgiem un to atalgojumu novada pašvaldības izglītības iestādēs. Skaidro, ka 
jautājums tika izskatīts personālsastāva komisijā un piedāvāts noteikt pirmsskolas skolotāju 

palīgiem atalgojumu 662,00 euro apmērā. 
 

Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, uzskata, ka pirmsskolas skolotāju palīgiem 

tomēr atalgojumu jāpalielina, jo tiem atbildība ir lielāka nekā apkopējām. 
 
Komitejas locekļi apspriež iespēju palielināt atalgojumu pirmsskolas skolotāju 

palīgiem. 
 
Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 

piedāvā tomēr pirmsskolas skolotāju palīgiem atstāt atalgojumu 662,00 euro apmērā. 
 
Aleksandrs Sibircevs, komitejas loceklis, runā par problēmu – nevar aprēķināt 

atlaišanas atalgojumu skolotājam - sakarā ar ieviesto jauno lietvedības sistēmu – Lietvari -, 
kurā tarifikācijas nesakrīt ar Valsts informācijas izglītības sistēmu. 
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Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, - kā pagaidu variantu piedāvā 

atlaišanas atalgojumu aprēķināt papīra veidā.  
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 

Gunta Okmane, Dzintars Pabērzs, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 
 

Pieņemt zināšanai sniegto informāciju “Par skolotāju palīgiem un to atalgojumu 

novada izglītības iestādēs””. 
 
Pielikumā: informācija par pirmsskolas skolotāju palīgu skaitu novada pašvaldības izglītības  
                  iestādēs uz 1 lp. 1 eks. 
 
 

2. 
 

Informācija  “Par sabiedrības integrācijas, latviskas kultūrvides un tradīciju sekmēšana 

amatiermākslas kolektīvos un kultūras pasākumos Salienas, Skrudalienas un Maļinovas 

pagastos” 
____________________________________________________________________ 
(Gunta Okmane, Inta Uškāne, Ināra Mukāne, Arvīds Kucins, Betija Ivanova, Jeļena 

Ondzule, Aivars Rasčevskis, Pēteris Dzalbe, Viktors Jasiņavičs, Jānis Belkovskis)  
  
Uzstājās: 
 

Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 

informē par to, ka, lai vairāk izprastu kultūras dzīvi Salienas, Skrudalienas un Maļinovas 
pagastos, tika sagatavoti jautājumi par kultūras dzīves jautājumiem un izsūtīti uz pagastiem 

atbilžu sniegšanai. Tika saņemtas atbildes, kuras apkopoja deputāte Gunta Okmane. 
 

Gunta Okmane, deputāte, sniedz apkopoto informāciju par Salienas, Skrudalienas un 
Maļinovas pagastu pārvalžu sniegtajām atbildēm par kultūras dzīves jautājumiem: par 
amatiermākslas kolektīviem, par problēmām šo kolektīvu darbībā, par pasākumu rīkošanu 

un problēmām to organizēšanā. 
 

Pagastu pārvalžu vadītāji un kultūras darbinieki izsaka savas domas par sava pagasta 
kultūras dzīves pozitīvajām un negatīvajām iezīmēm gan veidojot kolektīvus, gan rīkojot 
pasākumus. 

 
Ināra Mukāne, Kultūras pārvaldes vadītāja, uzsver, ka Silenes kultūras namā tiek 

rīkoti ļoti kvalitatīvi pasākumi, arī to apmeklētība ir liela, kultūras nama vadītāja ir ar lielu 

darba pieredzi, varētu būt labāka valsts valodas prasme. Maļinovas pagasta Saieta nama 
direktore strādā tikai otro gadu, tāpēc vēl jāiegūst darba pieredze, līdz ar to arī pasākumu 

kvalitāte pieklibo. 
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Arvīds Kucins, novada pašvaldības domes priekšsēdētājs, uzsver to, ka, organizējot 
kultūras pasākumus pagastos, kultūras darbiniekiem jāstrādā mijiedarbībā ar pagasta 
pārvaldes darbiniekiem, jo naudas līdzekļu pasākumu organizēšanai vairāk nebūs un 
darbinieku vairāk arī nebūs. Varbūt nav jārīko pasākumi katru mēnesi, bet vienu pasākumu 

2-3 mēnešos, taču, lai pasākums būtu kvalitatīvs. 
 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības domes izpilddirektors, uzskata, ka kultūra ir 

domāta cilvēkam, kurš dzīvo pagastā. Mūsu novadā dzīvo ļoti daudzu nacionalitāšu 
iedzīvotāji. Problēma pastāv, cik kvalitatīvi ir sagatavoti mūsu pasākumi? Cilvēks gatavs 

braukt uz Goru un maksāt par biļeti 30-40 euro, bet uz bezmaksas pagasta pasākumu neiet. 
Informācijai par pagastu pasākumiem jābūt pašvaldības mājas lapā, jābūt vienotai iekšējai 
sadarbībai gan kultūras darbiniekiem, gan sabiedrisko attiecību darbiniekiem. Pirmām 

kārtām katram ir jāsakārto sava sadaļa.  
 

Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 
uzskata, ka pašvaldības mājas lapā ir jāsadala lauciņi atsevišķi gan kultūrai, gan izglītībai, 
jāpārdomā, kādā valodā ievietojama informācija masu informācijas saziņas līdzekļos, kā arī 
jādomā kā pilnveidot kultūras darbu. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 

Gunta Okmane, Dzintars Pabērzs, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 

 
Pieņemt zināšanai sniegto informāciju “Par sabiedrības integrācijas, latviskas 

kultūrvides un tradīciju sekmēšana amatiermākslas kolektīvos un kultūras pasākumos 

Salienas, Skrudalienas un Maļinovas pagastos”. 
 
Pielikumā: uzdotie jautājumi, pagastu pārvalžu atbildes uz jautājumiem un apkopotā  
                  informācija par Salienas, Skrudalienas un Maļinovas pagastu pārvalžu  
                  sniegtajām atbildēm uz 43 lp. 1 eks.  

 
 

Sēdes slēgta plkst. 9.50. 
 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības  
domes izglītības, kultūras un sporta komitejas  
priekšsēdētājs   Jānis Belkovskis   
 
 
Kancelejas Protokolu daļas 
vadītāja                      Rita Jankovska 


